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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi energiát takarítottunk meg az elmúlt években 
állami szerepvállalással?" 

A Virtuális Erőmű Program, 2011. március 7.-én indult útjára, azzal a céllal, hogy Magyarország 
EU-s vállalásaival összhangban 2020-ra egy 200MW foszilis erőmű kapacitásának megfelelő 
virtuális erőművel „építsen fel” igazolt megtakarításokból.

Kérdéseim:

1. a Programban nyilvántartott energiamegtakarítások hány százaléka volt állami ösztönzők és 
támogatások révén létrejött megtakarítás? (A 2020-ig érvényes szabályozás szerint csak az a 
megtakarítás elszámolható, mely közvetlen kormányzati intézkedés hatására jön létre.)

2. Mennyi energiát takarítottunk meg az elmúlt években állami szerepvállalás eredményeképpen 
(tehát olyan beruházással, ami a Program nélkül nem jött volna létre)? 

3. Teljesítjük-e az energiahatékonysági irányelvben előírt éves 1,5 százalékos energia-megtakarítási 
kötelezettséget és a 2020-as vállalásokat?

Várom válaszát!

Budapest, 2019. október 04.
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